-齊玩音樂會 **Play with HKPW Concert**



票價 Ticket \$150 (\$100#) # 適用於全日制學生、六十歲或以上高齡人士、殘疾人士及看護人

綜合社會保障援助受惠人

Discounted tickets for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder, and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients



精選節目 Programme highlights

《鬼滅之刃:無限列車篇》主題曲《炎》 Homura from Demon Slayer: Mugen Train

維京戰士凱旋

Return of the Vikings

《超級孖寶兄弟》

Super Mario Bros.

《心跳回憶:二人之時》

Tokimeki Memorial: When We are Together

賽爾特組曲

Celtic Suite for Séan

及更多管樂及小組合奏作品 and more works for wind ensembles





司徒震洋 Szeto Chun-yeung **Resident Conductor**

演出 Performed by

Forte! x 香港少年演奏家管樂團 HKPW Junior 香港演奏家管樂團木管及銅管合奏 **HKPW Woodwinds & Brass Ensembles** Dreamers 長號合奏 **Dreamers Ensembles**

> 梶浦由記(郷間幹男編) Kajiura Yuki (arr. Gohma Mikio)

> > 阿博蒙

Bert Appermont

近藤浩治(司徒震洋編)

Kondo Koji (arr. Szeto Chun-yeung)

齋藤幹雄(許承恩編)

Metal Yuhki (arr. Billy Hui Shing-yan)

威洛克

Gavin Whitlock



網上購票 Internet Booking: www.urbtix.hk

流動購票應用程式購票 Mobile Ticketing App Booking: My URBTIX (Android & iPhone) 節目查詢 Programme Enquiries: 3488 1550 / hkpwcommittee@gmail.com

節目及演出者如有更改,恕不另行通知 Programme and artists are subject to change without prior notice







HKPerformersWinds **Q**







香港演奏家管樂團 Hong Kong Performers Winds



香港演奏家管樂團成立於2005年,為香港註冊非牟利藝術團體,旨在透過定期的排練、演出及交流活動,培養團 員對音樂的興趣,並藉著表演及音樂交流等活動在本地推廣管樂音樂。音樂總監及指揮為關子禮,並由創團主席及 樂團首席長號司徒震洋擔任駐團指揮。

樂團於2016年初成立香港少年演奏家管樂團,為對音樂有熱誠的年青樂手提供音樂學習及交流平台,進一步向年 青一代推廣管樂團音樂與合奏文化。樂團定期舉行音樂會,為音樂愛好者提供更多表演機會及交流平台。樂團亦致 力透過不同形式的表演推廣管樂音樂。

Hong Kong Performers Winds (HKPW) is a non-profit art organisation established in 2005. It aims to promote wind band music and provide opportunities for musicians to widen their interests and knowledge in music. Steve Kwan Tsz-lai is the Music Director and Conductor, while Szeto Chun-yeung, the Founding Chairman and Principal Trombone of HKPW, is the Resident Conductor.

HKPW Junior was set up in early 2016 to provide a music learning platform for young passionate players and further promote wind band music and ensembleship culture among younger generations. HKPW organises concerts regularly to provide more performing opportunities and exchange platforms for music lovers. Apart from the regular band concerts, HKPW is also dedicated to promoting symphonic band music in various ways.



「Forte! 一齊玩管樂團」旨在讓志同道合的年輕樂手建立友誼(friendship)及朋輩學習的習慣、提供演奏及演出 的機會(opportunities)、培養團員的責任感(responsibility)、訓練團員的演奏技巧(techniques)及音樂 表達能力 (expressiveness) 。

香港演奏家管樂團於2019年暑假首次招募年輕樂手參與香港少年演奏家管樂團的暑期密集式排練。疫情肆虐期間, 很多樂團都暫停排練,不少學校的樂團在新學年會否恢復仍為未知之數。我們寄望學員今後繼續「一齊玩」,享受 現場合奏的樂趣。

Forte! Play with HKPW aims to foster friendship and peer learning for young musicians, offer opportunities to play and perform music, encourage responsibility, and strengthen members' musical techniques and expressiveness.

HKPW first launched Forte! Play with HKPW, an intensive wind band training for young players to join HKPW Junior in rehearsals, in Summer 2019. Live wind band practice for young children was impossible during the pandemic. Many school bands and orchestras are not scheduled to resume even in the coming school year. We hope members of Forte! will keep playing and enjoying live rehearsals after this wonderful summer.

